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استاندار هرمزگان : 

صنایع هرمزگان باید به تکنولوژی
 نسل چهارم ارتقا یابد 

مهدی دوســتی با حضور در دانشــگاه آزاد اسلامی 
واحد بندرعباس، از نمایشگاه دستاوردهای پژوهشی 
این دانشگاه بازدید و به طور مستقیم با دانشجویان و 

پژوهشگران گفتگو کرد.
وی در آیین تجلیل از پژوهشــگران برتر دانشــگاه 
آزاد اســلامی اســتان هرمــزگان در تحول آفرینی 
جامعه، عنوان کرد: در نمایشگاه آثار پژوهشی، شاهد 
دستاوردهای خوبی بودیم که برخی از  آثار به نمایش  
گذاشته شده با نیازهای استان تناسب داشتند بر همین 
اســاس لازم است روی این موضوع تمرکز بیشتری 

معطوف شود.
وی افزود: استان هرمزگان از لحاظ اقلیم، منابع، معادن 
و زمینه های تحقیق و پژوهش دارای تنوع بسیار بالایی 
اســت و این امر دست پژوهشــگران را برای انجام 

کارهای تحقیقاتی باز تر می کند.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان، عنوان کرد: 

بــرای ایفای نقش پررنگ صنایــع در اقتصاد باید به 
سمت صنایع نسل چهارم حرکت کنیم و فرآیندهای 
صنعتــی را ارتقا دهیم که ایــن مهم با تعریف نقش 
برای اســاتید، پژوهشگران، اعضای هیات علمی و 

دانشجویان محقق می شود.
دوســتی با اشــاره به ظرفیت های کشاورزی استان 
گفــت: اصل مهم در توســعه کشــاورزی توجه به 
افزایش بهره وری است و خوشبختانه شاهد بودیم که 

پژوهشگران دانشگاه در پرورش بذرهای هیبریدی 
به موفقیت خوبی دست پیدا کرده بودند.

وی خاطرنشان کرد: دستاوردهای دانشگاه آزاد استان 
در حوزه هــای هنر و علوم پزشــکی نیز قابل تقدیر 

است.
گفتنی اســت در این مراســم  چهار پژوهشگر برتر 
دانشــگاه آزاد اســلامی اســتان هرمزگان معرفی و  

تجلیل شدند.

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با تاکید بر لزوم تمرکز بر نیازهای اســتان در 
تحقیقات دانشــگاهی، گفت: تعریف نقش 
برای دانشــجویان و پژوهشــگران ارتقای 

صنعتی را به همراه خواهد داشت.

رییس پژوهشگاه باستان شناسی ایران :

مرحله اول طرح باستان شناسی سواحل خلیج فارس 
۱۰ میلیارد ریال اعتبار دارد

اقتصاد کیش-    رییس پژوهشگاه باستان شناسی ایران 
گفت: از محل اعتبارات این پژوهشــگاه برای اجرای 
مرحله اول طرح اطلس باستان شناسی سواحل خلیج 

فارس ۱۰ میلیارد ریال اعتبار تخصیص یافته است.
مصیب امیری اظهار کرد: اولویت اصلی پژوهشکده 
باســتان شناســی کشــور در نقاط مختلف کشور 
بررسی های باستان شناختی بوده و طرح سواحل خلیج 
فارس و مکران یکی از محوری ترین برنامه های این 

اولویت است.
وی اضافــه کرد: برنامه اولیه بررســی های باســتان 
شناختی این سواحل به پیشنهاد و در سامانه پژوهشگاه 
برای دریافت پیشــنهادها، مشــاوره هــا و ایده های 
باســتان شناسان و دانشگاهیان کشور انجام شده تا از 
تمــام کمک ها و فرصت های موجود در این راســتا 

بهره برداری لازم را انجام دهیم.
امیری با اشاره به اینکه نقطه آغاز بررسی های باستان 
شناختی سواحل خلیج فارس از جزیره هندورابی آغاز 
می شود افزود: اعتبارات مورد نیاز این طرح با مشارکت 
وزارت میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری، 
ادارات کل استان های ساحل خلیج فارس و مکران و 

سایر دستگاه های ذی نفع تامین می شود.
وی گفت: اعتبارات در اختیار پژوهشــگاه باســتان 
شناسی کشور از دیگر محل های تامین اعتبارات مورد 
نیاز این طرح خواهد بود که هم اکنون ۱۰ میلیارد ریال 
از این منبع تامین شده و بقیه دستگاه ها نیز به مرور زمان 

منابع مالی را تخصیص خواهند داد.
رییس پژوهشگاه باستان شناســی ایران افزود: طرح 
باســتان شناسی ســواحل خلیج فارس و مکران در 

اســتان های بوشهر، هرمزگان و سیستان و بلوچستان 
در عمق ۱۰ کیلومتری ساحل تمام آیتم های تاریخی 
بررســی و آثار جدید در فهرست آثار ملی به ثبت می 

رسند.
فعالیت ۴۰ گروه باستان شناسی در کشور

وی با بیان اینکه تکمیل اطلس باستان شناسی کشور به 
صورت پیوسته و مداوم در نقاط مختلف ایران تداوم 
دارد یادآور شد: هم اکنون ۴۰ گروه در ۲ بخش کاوش 

و بررسی های باستان شناسی در حال فعالیت هستند.
خلیج فارس یا خلیج پارس آبراهی است که در امتداد 
دریای عمان و در میان ایران و شبه جزیره عربستان قرار 
دارد. مساحت آن ۲۳۷ هزار و ۴۷۳ کیلومتر مربع است 
و پس از خلیج مکزیک و خلیج هودسن سومین خلیج 

بزرگ جهان به شمار می آید.
این خلیج از شرق از طریق تنگه هرمز و دریای عمان به 
اقیانوس هند و دریای عرب راه دارد و از غرب به دلتای 
رودخانــه اروند، که حاصل پیوند ۲ رودخانه دجله و 
فرات و پیوستن رود کارون به این است، ختم می شود.
نامگذاری خلیج فارس سابقه چند هزار ساله دارد. این 
دریا در ادوار پیشین اعم از سومری ها، هخامنشی ها و 
حکومت پارس ها به نام خلیج فارس خوانده شده است 
و مورخین، نویسندگان و دانشمندان زیادی از جمله 
استرابون جغرافی دان ایتالیایی، بطلمیوس فیلسوف 
یونانی و بســیاری دیگر از جغرافی دانان مشهور در 
کتاب های خود از آن به نام خلیج فارس، بحر الفارس 

و پرشین گلف یاد کرده اند.

آغاز همکاری برای ساخت پارک پتروشیمیایی متانول 
در منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان 

اقتصاد کیش-     نشست همکاری برای احداث پارک 
پتروشیمیایی متانول و صنایع پایین دستی در منطقه ویژه 
اقتصادی صنایع انرژی بر پارســیان با ظرفیت تولید ۲ 
میلیون تن محصول، در قالب چهار فاز و ۱۷ محصول 

برگزار شد. 
مدیرعامل شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس در 
نشست همکاری برای احداث پارک پتروشیمیایی 
متانول و صنایع پایین دستی در منطقه ویژه اقتصادی 
صنایــع انرژی بر پارســیان که در شــرکت صنایع 
پتروشــیمی خلیج فارس برگزار شــد، با اشــاره به 
شرایط جهانی حاکم بر بازار متانول و ضرورت تولید 
محصــولات متنوع از آن گفــت: به محض تحویل 
زمین مورد نیاز و آماده بودن زیرساخت ها، به سرعت 
عملیات اجرایی پارک پتروشیمیایی متانول و صنایع 
پایین دستی در منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر 

پارسیان آغاز می شود.
عبدالعلی علی عسکری، با اشاره به ضرورت پیش بینی 
۲ هزار هکتار با نگاه توسعه طرح در آینده افزود: برای 
آغــاز پروژه باید 5۰۰ هکتار زمین به تملک هلدینگ 
خلیج فارس در آید تا عملیات اجرایی پروژه آغاز شود. 
مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس همچنین براهمیت 
اخذ مجوز زیست محیطی پیش از اجرای پروژه تأکید 

کرد.
اســتاندار هرمزگان در این نشست با قدردانی از اراده 

و تصمیم شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس در 
اجرای این پروژه کلیدی اظهار کرد: با توجه به اهمیت 
پروژه در سامان دهی روند توسعه صنعتی و انرژی در 
استان و کشور، تمام قد حمایت های لازم را برای به ثمر 

رساندن آن انجام می دهیم.
مهدی دوســتی، ادامه داد: نشست های هماهنگی با 
مسئولان ملی و استانی از جمله مپنا و ... برگزار می شود 
تا در سریع ترین زمان ممکن عملیات اجرایی این طرح 

آغاز شود.

پارک پتروشــیمیایی با ظرفیت تولیــد ۲ میلیون تن 
محصــول، در قالــب ۱۷ محصــول و در چهار فاز 
اجرا می شــود و هــدف از اجرای آن تبدیل متانول به 
محصولات صادراتی و دارای مشتری از جمله نساجی 
و ... اســت. بنابر آنچه در این نشســت اعلام شد، در 
مرحله نخست با مشارکت قرارگاه خاتم الانبیا )ص( و 
دالیان چین، MTO آغاز و بلافاصله پس از آن، مراحل 
بعدی اجرا می شود، برای احداث این پارک ۲ میلیارد و 

۴۰۰ میلیارد دلار هزینه خواهد  شد.

آیین معارفه مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان هرمزگان برگزار شد 

اقتصاد کیش- آیین معارفه مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
هرمزگان برگزار و محمد محســنی به عنوان سکاندار جدید این دستکاه اجرایی در 

هرمزگان معرفی شد. 
جواد واحدی در آیین معارفه مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
هرمزگان گفت: نکته ای که برای وزارتخانه حائز است و مهندس ضرغامی بر آن تأکید 

داشت بحث گردشگری دریایی است.
وی با اشاره به اینکه استان هرمزگان دارای پتانسیل بالایی در بحث گردشگری دریایی و 
صنعت دریایی دارد، افزود: در حوزه مأموریتی خودمان  باید تدبیر کنیم و انشالله بتوانیم 

گردشگری دریایی که اهمیت بسیار بالایی دارد را به سرانجام برسانیم.
واحدی ادامه داد: به نظر می رسد با تشریک مساعی استاندار هرمزگان و نمایندگان استان 

در مجلس شورای اسلامی این مهم را به سرانجام برسانیم.
معاون امور مجلس، حقوقی و اســتان های وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی در خصوص مرمت قلعه پرتغالی های هرمز گفت: در مورد مرمت قلعه 
پرتغالی ها، انشــاءلله تفاهم بین دو کشور انجام شود و ما بتوانیم شاهد مرمت این اثر 

تاریخی باشیم.
وی در خصوص گردشگری استان هرمزگان افزود: در حوزه گردشگری، گردشگری 
دریایی از اهمیت زیادی برای وزارتخانه برخوردار است و باید بتوانیم کارهای خوبی 

در این حوزه انجام دهیم.
واحدی اظهار کرد: هرمزگان در حوزه صنایع دستی استان پیشران کشور است که انشا 
اله دونقطه مغفور مانده شامل تبلیغات، برند سازی و بازاریابی است که مدیرکل جدید 

آن را ادامه دهند.
معاون امور مجلس، حقوقی و اســتان های وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی با اشاره به اینکه  اعتبارات خوبی از سوی دولت و مجلس گذاشته شده 
است، افزود: ما تولیدات بسیار ویژه ای  در حوزه صنایع دستی داریم اما مشکل ما در 

بحث بسته بندی و بازاریابی و تبلیغات است.  
وی ادامه داد: جهت دهی اعتبارات بودجه ای ما در این قســمت در حوزه اشــتغال 
صنایع دســتی انجام شده اســت و در حوزه بازاریابی، برند سازی  و بسته بندی کار 

نکرده ایم.
واحدی افزود: انشــاءالله با کار در این قســمت بتوانیم صنایع دستی مان را به حرکت 

دربیاوریم و قطار توسعه در این قسمت را به حرکت دربیاوریم.
معاون امور مجلس، حقوقی و اســتان های وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی در خصوص انتخاب محسنی گفت: در کمیته انتصابات از بین عزیزان 
گزینه های متعددی بررسی می شود و از بین عزیزان، عزیزی که شایسته است انتخاب 

می شود.
وی با اشاره به اینکه در مورد استان هرمزگان یکی از موضوعاتی که بسیار مهم بود بحث 
صنعت دریا بود، افزود: باید از فردی استفاده می کردیم که در حوزه گردشگری دریایی 

تخصص داشته باشد و این حوزه در هرمزگان پتانسیل سنگین دارد.
واحدی ادامه داد: در بررســی های انجام شــده به محمد محسنی رسیدیم، او سابقه 
درخشانی دارد، سابقه مدیر کلی در بنادر و  سوابقی دیگر و ... بنابراین او را انتخاب 

کردیم.
معاون امور مجلس، حقوقی و اســتان های وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی تصریح کرد: امیدوارم مدیرکل جدید بتواند در حوزه مأموریتی که به او 
ابلاغ کردیم گام های اساسی را بردارد و قطار توسعه صنعت گردشگری را به سرعت 

مطمئنه برساند.
احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس شــورای اسلامی نیز گفت: حضور 

محسنی می تواند به اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کمک کند.
وی بابیان اینکه تعامل با بدنه سازمان برقرار کردن یک حرفه و هنر را می خواهد، اظهار 

داشت: امیدواریم ایشان بتوانند این مسیر را خوب طی کند.
مرادی ادامه داد: بحث میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در استان هرمزگان 

یک جایگاه مهمی است که رو به نابودی است.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه اگر اعتبار نگذارید و 
مشکلات این حوزه را حل نکنید،  همین اندک میراث را که داریم آیندگان  باید افسوس 

اش را بخورند و نفرین اش متوجه ما خواهد بود.
وی ادامــه داد: مهم ترین میراث قلعه پرتغالی ها در جزیره هرمز، پل لاتیدان و خیلی 
از کاروانســراها، قلعه ها و آثاری که ثبت ملی شــده است و این موضوعاتی است که 

خواهش داریم به آن توجه شود.
مرادی با اشاره به اینکه صنایع دستی استان هرمزگان ظرفیت بسیار خوبی دارد، افزود: 

این ظرفیت بزرگی است که ما می تونیم که کشوهای همسایه را پوشش بدهیم.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: صنایع دستی استان هرمزگان 
در کشورهای همسایه خریدار دارد و این ظرفیت و پتانسیل و فرصت را باید تقویت 

کنیم.
وی بابیان اینکه در استان هرمزگان در حوزه گردشگری دریایی ۱۰ درصد آن را هم 
استفاده نکرده ایم، افزود: در حوزه گردشگری دریایی واقعا در حد نزدیک صفر هستیم. 
استانی که این همه ظرفیت دارد و این همه کارکرد را می تواند داشته باشد این صفر بودن 

زیبنده این مردم نیست.
مرادی تصریح کرد: اگر همه موضوعات را ببنیم، من قطعاً می توانم بگویم که سهم 
اقتصاد و اشتغال و در حوزه گردشگری و صنایع دستی بسیار سهم بالایی است که در 

استان با ورود مدیرکل جدید را به جایگاه اصلی برسانیم.
کامرانی معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار هرمزگان نیز گفت: استان هرمزگان 
یک استان کم نظیری است که در حوزه دریایی ۱۰ تا ۱5 درصد آن را استفاده کرده ایم.

وی با اشاره به اینکه باید ظرفیت های مغفول مانده در کشور را فعال کنیم، اظهار داشت: 
با این ۱۰ تا ۱5 درصد که استفاده در کشور در جایگاه چهارم و پنجم کشور هستیم.

کامرانی ادامه داد: عمده فعالیت استان هرمزگان از حوزه دریاست اگر بتوانیم اگر بتوانیم 
تمام حوزه های دریایی را فعال کنیم هرمزگان می تواند درآمد 5 استان مثل خودش را 

تأمین کند به شرطی که ظرفیت های دریایی اش را فعال کند.
وی تصریح کرد: این ظرفیت ها درزمینه گردشگری دریایی، امنیت غذایی و شیلات، 

انرژی و ... است که امیدواریم این حوزه ها فعال شود.

محمد محســنی مدیرکل جدید میراث فرهنگی و گردشگری و صنایع دستی استان 
هرمزگان نیز گفت: تشــکر ویژه از عنایت مهندس ضرغامی وزیر میراث فرهنگی و 
استاندار هرمزگان که این مسئولیت را به من واگذار کردند، انشا اله خداوند این توفیق را 
به من بدهد که بتوانم پاسخگوی اعتماد آن ها به خود باشم و شرایط کسب وکار در حوزه 

بزرگ میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی را در استان هرمزگان به پیش ببرم.
محسنی افزود: متن ابلاغی مهندس ضرغامی حکایت از اهمیت این سه حوزه را دارد 

و بار مسئولیت را سنگین تر می کند.
وی ادامه داد: این اطمینان را خواهم داد که بر اســاس اطلاع، آگاهی، توان و ظرفیت 
کارکنان و ظرفیت ها و مزیت های استان هرمزگان و سایر حوزه های مأموریتی وزارت 
متبوع، اتفاق بزرگ و میمونی را به نفع فعالان و افراد پرتلاش در این حوزه ها را رقم 

خواهیم زد.

با حضور معاون وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی:

لزو م توجه به وضعیت ناایمن 
جاده های استان هرمزگان 

اقتصاد کیش-  امام جمعه اهل ســنت بندرعباس گفت: وضعیت بخشــی از جاده 
بندرعباس به لار و شیراز به حدی ناایمن است که اگر شوماخر هم در آن رانندگی کند 

با مشکل مواجه می شود و نمی تواند ادامه مسیر دهد. 
شیخ یوسف جمالی در مراسم خاکسپاری و تشییع شش نفر از جان باختگان حادثه 
رانندگی محور کهورستان – لار در گچین، با انتقاد از وضعیت این محور بویژه حد 
فاصل گچین-کهورستان تا لار، افزود: این جاده باعث مرگ بسیاری از عزیزان شده ا 
و هر روز شاهد حوادث متعدد است و کسی هم مسئولیت تلفات جانی و مالی ناشی 

از این حوادث را نمی پذیرد.
وی با اشاره به اینکه مسئول باید پاسخگوی پذیرش مسئولیت خود باشد، ادامه داد: 
کسی که مسئولیت این بخش را بر عهده می گیرد باید فکرش توسعه راه با هدف تسهیل 
عبور و مرور و کاهش حوادث جاده باشد و اگر چنین نکند علامت سوال پیش می آید 

که چنین مسئولی چه کاری باید انجام دهد؟
به گفته امام جمعه اهل سنت بندرعباس، عمده حوادث جاده ای که در محور بندرعباس 
شیراز رخ می دهد حد فاصل گچین- کهورستان و لار است که اگر چه بخشی از آن 
انجام شــده اما این محور همچنان نیمه کاره است و مشکلات زیادی دارد و هر روز 

خبر تصادف از این جاده به گوش می رسد.
وی تصریح کرد: مطمئنا خبرهای تصادف و مرگ رانندگان و سرنشینان وسایل نقلیه 
این محور به گوش مسئولان امر بویژه مسئول راهسازی می رسد؛ آیا این مسئول نباید 
در قبال این حوادث احساس مسئولیت کند؟ چند نفر باید قربانی شوند تا مسئول ما 
این را بشنود؟ متاسفانه در یک حادثه این هفته شش نفر جان خود را از دست دادند 

و دل همه به درد آمد.
شیخ جمالی با ذکر اینکه مفهوم مسئولیت یعنی مورد سوال قرار گرفتن است، گفت: 
مسئول این جاده باید هم در دنیا و هم آخرت پاسخگوی قربانی شدن مردم در حوادث 

جاده باشد.
وی تصریــح کــرد: این جاده به دلیل ترانزیتی بودن و اهمیت آن باید خیلی زودتر به 

سرانجام برسد تا شاهد حوادث متعدد جاده ای نباشیم.

امام جمعه اهل سنت بندرعباس تاکید کرد :

آلودگی نفتی ظرفیت آب 
بندرعباس را به نصف رساند

اقتصاد کیش-  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان ضمن قدردانی از صبوری 
مردم بندرعباس پس از نوبت بندی آب بندرعباس بدلیل الودگی نفتی و خارج شدن 
آب شیرین کن از مدار بهره برداری از تلاش آبفا برای بهبود وضعیت آب بندرعباس 

خبر داد. 
عبدالحمید حمزه پور در تشــریح جزئیات خاموشــی آب شیرین کن بندرعباس و 
جبران نیاز آبی بندرعباس تصریح کرد: پس از شکستگی خط انتقال نفت و آلودگی 
دریا بلافاصله قبل از رسیدن لکه های نفتی به محل آبگیر آب شیرین کن، سایت از مدار 

خارج شد و خوشبختانه هیچ گونه آب آلوده وارد مجموعه نشد.
وی ادامه داد: پس از اطلاع از این اتفاق بلافاصله اکیپ پایش و کنترل کیفیت آب و 
فاضلاب هرمزگان با حضور در محل و نمونه برداری از محل آبگیر آب شیرین کن 
نسبت به پایش آب حوضچه اقدام کردند که این روند تا زمان جمع آوری کامل لکه 

های نفتی از محدوده آب شیرین کن ادامه خواهد داشت.
مدیرعامل آبفا همچنین با بیان اینکه در حال حدود حاضر نیمی از نیاز آبی بندرعباس 
از محل آب شیرین کن یک صد هزار متر مکعبی بندرعباس تامین می شود، خاطرنشان 
کرد: برای جبران نیاز آبی مردم بندرعباس با حمایت و تدابیر و کار جهادی و تلاش شبانه 
روزی مجموعه شرکت آب و فاضلاب و شرکت آب منطقه ای مدیرعامل شرکت 
مهندسی آب و فاضلاب کشور و استاندار هرمزگان با راه اندازی یک واحد ایستگاه 
پمپاژ جدید، ظرفیت انتقال آب از سد افزایش تا نیاز آبی بندرعباس جبران و وضعیت 

آب مرکز استان تا زمان راه اندازی مجدد آب شیرین کن پایدار شود.
به گفته حمزه پور، اکیپ های آبفا تمام تلاش خود را به کار گرفته تا این وضعیت هر 

چه زودتر به سرانجام برسد.
وی در پایان ضمن قدردانی از صبوری مردم بندرعباس ابراز امیدواری کرد: وضعیت 

آب شهر با وارد مدار شدن ایستگاه جدید بهبود یافته است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

مجوز ساخت دانشکده های علوم پزشکی 
در غرب و شرق هرمزگان صادر شد

اقتصاد کیش-   سرپرســت دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: مجوز ساخت 
دانشــکده پرســتاری در بندرلنگه و دانشکده بهداشت در میناب اخذ شده است که 
امیدواریم بتوانیم با جذب اعتبارات ملی و استانی زیرساخت های مناسب برای این 

دانشکده ها را فراهم کنیم.
غلامعلی جاودان  افزود: پیش از این آموزشگاه عالی سلامت در شهرستان های بندرلنگه 
و میناب داشتیم که با پیگیری رییس سابق دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان و نماینده های 
مجلس شورای اسلامی و مسوولان استانی این آموزشگاه ها تبدیل به دانشکده شده و 

پروانه تاسیس و مجوز ساخت گرفتند.
وی بیان داشت: امیدواریم با ساخت این دانشکده ها در کنکور سراسری امسال به عنوان 

دانشکده، پذیرش دانشجو در این مناطق داشته باشیم.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اظهار داشت: هم اکنون این دانشگاه با هشت 
دانشکده پزشکی، دندانپزشکی، داروسازی، بهداشت، پیراپزشکی، پرستاری، مامایی 

درشهرهای مختلف استان و یک دانشکده آموزش عالی در بستک فعالیت می کند.
دکتر جاودان یادآور شد: دانشکده علوم پزشکی هرمزگان دارای ۳۳۰ هیات علمی و 
استاد دانشگاه است که حدود سه هزار و ۳۰۰ دانشجو در مقاطع مختلف از ۴۴ رشته 
تحصیلی از کاردانی تا رشــته های تخصصی در این دانشکده ها مشغول به تحصیل 

هستند.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان  خبر داد:


